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Rada Miejska w Strykowie 

Protokół nr XXVI/2020 

z XXVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 28 września 2020 r. 

Transmisja z obrad dostępna: http://bip.strykow.pl/?a=11776 

Obrady rozpoczęto 28 września 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:58 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8. Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Tadeusz Rosiński 

11. Bartłomiej Roszczypała 

12. Karol Sitek 

13. Mateusz Słojewski 

14. Anna Ślęzak 

15. Jarosław Włodarczyk 

1. Otwarcie obrad XXVI sesji i stwierdzenie kworum. 

Otwarcia obrad i stwierdzenia kworum dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący RM w Strykowie obowiązki sekretarza powierzył wiceprzewodniczącemu 

Rady Miejskiej w Strykowie Andrzejowi Janeczko.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Głosowano w sprawie: 
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, 

Anna Ślęzak. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

http://bip.strykow.pl/?a=11776
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Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Cesarka, obręb Sosnowiec i Warszewice 

oraz części miasta Strykowa (XXVI_259_2020). 

Pan Tomasz Kasperowicz projektant planu udzielił szczegółowych wyjaśnień dotyczących 

złożonej uwagi nr 1. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
odrzucenia uwagi nr 1 o brzmieniu :§12 ust. 3 pkt zmienić na: „dla terenów 1RMn, 2RMn, 

1MN/U, 2MN/U - 20 m z tolerancją 10%” .  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

Głosowano wniosek w sprawie: 
odrzucenia uwagi nr 2 o brzmieniu: Zmniejszenie opłaty planistycznej z wysokości 15% od 

wzrostu wartości nieruchomości na 9% od wzrostu wartości nieruchomości.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Grzegorz Kozłowski, Wincenty 

Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Paweł Kasica, Łukasz Orłowski, Tadeusz Rosiński 

Głosowano wniosek w sprawie: 
odrzucenia uwagi nr 3 o brzmieniu: podzielenie obecnie zaprojektowanego terenu 2P/U na 

mniejsze tereny inwestycyjne;.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

Głosowano wniosek w sprawie: 
odrzucenia uwagi nr 4 o brzmieniu: dopuszczenie lokalizacji zbiorników retencyjnych na 

potrzeby terenów PU na terenie 1R i 2R oraz wyłączenie możliwości zabudowy.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

Głosowano wniosek w sprawie: 
odrzucenia uwagi nr 5 o brzmieniu: Zmniejszenie wysokości jednorazowej opłaty 

planistycznej z 15% do 12%.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej 

Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Orłowski 

Głosowano wniosek w sprawie: 
odrzucenia uwagi nr 6 o brzmieniu :Zmiana przeznaczenia terenu 2PU na przeznaczenie o 

funkcji mieszkaniowo-usługowej (MN/U) z dopuszczeniem zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej (wolnostojącej, bliźniaczej, szeregowej), zabudowy wielorodzinnej, zabudowy 

usługowej oraz ustalenie dla tego terenu: - minimalnej powierzchni biologicznie czynnej na 

poziomie 40%, - maksymalnej intensywności zabudowy na poziomie 1,0, - dla dachów kąt 

nachylenia głównych połaci do 45° .  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej 

Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Orłowski, Jarosław Włodarczyk 

Głos zabrał Mieszkaniec ( I )Gminy Stryków autor uwagi i mówił, że w planie nie ma mowy 

o komunikacji tego terenu dla ciężkiego transportu. Informacja taka pojawiła się na spotkaniu 

z projektantem. Mieszkaniec mówił, że przesłał całość korespondencji państwu radnym i  

uzasadnił złożenie uwagi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica odniósł się do części 

wypowiedzi Mieszkańca dotyczącej wniosku o zmianę w planie zagospodarowania z NM na 

PU i mówił, że będzie to możliwe po etapie dokonania zmiany studium, dopiero następny 

etap to zmiana w planie. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odniósł się do wypowiedzi Mieszkańca i mówił, 

że rozmawiał z Mieszkańcem sam, jak również rozmawiał Pan Przewodniczący Rady, że 

zaproponowane  przez niego rzeczy, o których mówi Mieszkaniec powodują zmiany w 

studium. Czy te założenia będą realne zależy od Parku Krajobrazowego bo działka 

Mieszkańca  leży w obszarze Parku.  

W dalszym wystąpieniu Burmistrz odniósł się do wypowiedzi Mieszkańca dotyczącej m.in. 

drogi 1 KDD. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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odrzucenia uwagi nr 7 o brzmieniu: Zawieszenie prac nad uchwaleniem niniejszego planu 

do czasu uchwalenia nowego planu dla miejscowości Michałówek lub do czasu wydania 

nowej decyzji środowiskowej dla drogi o symbolu 4KDL uwzględniającej rzeczywiste 

natężenie ruchu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Bartłomiej 

Roszczypała, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

Przewodniczący Rady poinformował, że ze względu na konflikt interesów nie będzie brał 

udziału w głosowaniu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Ustalenia stawki procentowej służącej naliczaniu opłaty z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości, w związku z uchwaleniem planu miejscowego: 1) dla terenu 1RMn w 

wysokości 8%; 2) dla terenów 1MN/U, 2MN/U w wysokości 8%; 3) dla terenów 1P/U, 2P/U 

w wysokości 15%; 4) dla pozostałych terenów w wysokości 0,1%. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Grzegorz Kozłowski, Wincenty 

Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, 

Mateusz Słojewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Łukasz Orłowski, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Kasica 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Cesarka, obręb Sosnowiec i Warszewice 

oraz części miasta Strykowa (XXVI_259_2020). 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej 

Roszczypała, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Orłowski, Karol Sitek, Jarosław Włodarczyk 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością 

(XXVI_260_2020). 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa poinformował, że Rada uchwaliła 50% 

bonifikatę od przekształcenia użytkowania wieczystego oraz, że Mieszkanka odwołała się do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego (SKO), SKO  wydało postanowienie i utrzymało 

decyzję Urzędu w mocy. Mieszkanka ma możliwość odwołania się jeszcze do 
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Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego.   

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością (XXVI_260_2020).  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Stryków na rok szkolny 2020/2021(XXVI_261_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stryków na 

rok szkolny 2020/2021(XXVI_261_2020).  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Stryków (XXVI_262_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków 

(XXVI_262_2020). 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karol Sitek 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/190/2019 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 

2020 rok (XXVI_263_2020). 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa wniósł autopoprawkę do projektu uchwały 

zaopiniowanego na posiedzeniu Komisji budżetu związaną: 

1) z otwarciem ofert przetargowych na budowę budynku przy ul. Brzezińskiej w 

Strykowie i zaproponował zwiększenie środków na zadanie pn. Budowa budynku 

socjalnego na potrzeby boiska w Strykowie o kwotę 100 tys. żeby mieć możliwość 
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rozstrzygnięcia przetargu. Środki pochodzą z oszczędności w budżecie na zadaniach 

inwestycyjnych, 

2) w ramach funduszu sołeckiego sołectwo Dobra na zebraniu wiejskim zmieniło 

zadania, ( jedna autopoprawka w projekcie uchwały)  

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/190/2019 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 

2020 rok (XXVI_263_2020) wraz z autopoprawką 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/189/2019 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2020-2030 (XXVI_264_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/189/2019 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stryków na lata 2020-2030 (XXVI_264_2020).  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

11. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na drugie półrocze 

2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na drugie półrocze 2020 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 
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12. Zatwierdzenie protokółu z XXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 maja 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokółu z XXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

28 maja 2020 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

13. Zatwierdzenie protokółu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 25 czerwca 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokółu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

25 czerwca 2020 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

14. Zatwierdzenie protokółu z XXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 7 sierpnia 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokółu z XXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 7 

sierpnia 2020 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

Przerwa w obradach do godz. 10.10. 

Po przerwie potwierdzenie kworum przez radnych i dalszy ciąg obrad.  

15. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa składając sprawozdanie mówił o: 

- spotkaniach z inwestorami, którzy chcą inwestować na terenie Gminy Stryków, 

-spotkaniu z Generalną Dyrekcją Dróg w sprawie przejęcia realizacji budowy ronda na drodze    

  nr 71 w Zelgoszczy; 

- udziale w uroczystościach w Bratoszewicach, Strykowie i Koźlu upamiętniających rocznicę  

  wybuchu drugiej wojny światowej, 

- realizacji inwestycji zaplanowanych w budżecie tego roku. 

Burmistrz złożył podziękowania Kołom Gospodyń za udział w organizacji Dożynek. 
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16. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie oraz Przewodniczący Komisji Rady Miejskiej 

w Strykowie złożyli sprawozdanie z działalności między sesjami RM. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Miejskiej w Strykowie wpłynęło pismo 

Rodziców zawodniczek i zawodników Towarzystwa Koszykówki  Basket Stryków. Na sali 

obrad obecny jest przedstawiciel Rodziców, któremu udzieli głosu w kolejnym punkcie. 

17. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Strykowa 

czy Urząd posiada informację na temat kasacji, którą złożył właściciel Toru Łódź na decyzję 

Głównego Inspektora Nadzoru Budowlanego? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nie mamy informacji jako 

Urząd ponieważ nie jesteśmy stroną w postępowaniu. Organy nie informują Urzędu natomiast 

udało się ustalić, że Spółka złożyła skargę kasacyjną do NSA w maju 2019 roku, do dnia 

dzisiejszego nie udało nam się znaleźć żadnego wyroku czy sprawa się zakończyła. 

http://bip.strykow.pl/?a=11776 

Przewodniczący Rady udzielił głosu przedstawicielowi Rodziców zawodniczek i zawodników 

Towarzystwa Koszykówki  Basket Stryków . 

Przedstawiciel Rodziców mówił o tym, że przez dłuższy czas dzieci z Klubu trenowały w 

Niesułkowie i grały mecze w Dąbrówce Wielkiej. 

Wszyscy czekali na moment kiedy będą dzieci mogły trenować w Strykowie, Klub 

reprezentuje Gminę Stryków na wielu zawodach. Ze względu na warunki pogodowe trzeba 

było odwołać kilka treningów na Orliku. 

Przedstawiciel Rodziców mówił, że wszyscy zainteresowani liczą na pomoc ze strony Gminy 

w udostępnieniu sal. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że Klub Basket jest od lat wspierany 

przez Gminę i jeżeli będzie składał prawidłowe wnioski i prawidłowe rozliczenia będzie 

utrzymywany przez Gminę. 

Powstał problem związany z pandemią a szkoły nasze też muszą mieć możliwość normalnego 

funkcjonowania pamiętając o epidemii ( sale muszą być dezynfekowane aby mogły w trybie 

nauczania korzystać z nich dzieci szkolne). 

Burmistrz mówił o tym, że zostanie zorganizowane spotkanie z Dyrektorami szkół w celu 

opracowania regulaminu korzystania z sal gimnastycznych poza godzinami lekcyjnymi. 

Możliwość wejścia na te obiekty będą miały dzieci, rodzice muszą pozostać na zewnątrz. 

Nikt nie pozbawia możliwości trenowania ale nie w takim wymiarze jak byście Państwo sobie 

życzyli. Maksymalnie byłby to czas do godz. 20.30. 

Tzw. ,,balon strykowski ˮ do czasu rozbudowania go o zaplecze sanitarne  nie będzie 

użyczany innym grupom i mieszkańcom. 

Burmistrz prosił o przekazanie Rodzicom, że będzie możliwość korzystania z sal w szkołach 

w ograniczonej ilości co jest związane z pandemią a nie ze złą chęcią kogokolwiek. 

Postaramy się do 15 października udostępnić sale klubom sportowym ale nie w takim zakresie 

jakbyście sobie Państwo życzyli. 

Radny Grzegorz Kozłowski mówił, że szkoła w Niesułkowie była ostoją dla Basketu. 

Radny Grzegorz Kozłowski zwrócił się do Burmistrza z apelem aby wystosował pismo do 

firm transportowych dowożących pracowników do hal magazynowych aby kierowcy 

autobusów  nie jeździli ul. Kościuszki, ponieważ przy ul. Browarnej jest tak wąskie gardło 

ulicy, że często dochodzi do zakorkowania ulicy i jest niebezpiecznie.   

http://bip.strykow.pl/?a=11776
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Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że wystąpi do firm świadczących 

usługi dowozu pracowników o przestrzeganie przepisów.  

Mieszkaniec (II) Gminy Stryków zabrał głos w sprawie Toru Łódź i pytał jaki jest próg 

wrażliwości społecznej radnych i władz Strykowa, żeby zwrócili na taką działalność uwagę?  

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że Burmistrz jako organ może 

poruszać się tylko w granicach prawa. To nie Burmistrz Strykowa wydawał pozwolenie na 

budowę Toru Łódź i nie może go tym bardziej cofnąć. 

Burmistrz Strykowa mówił, że nigdy nie obejmował patronatem żadnych imprez 

organizowanych na Torze Łódź w przeciwieństwie do Starosty Zgierskiego, który obejmuje 

takim patronatem różne imprezy na tym Torze. 

Biorąc pod uwagę kontekst wypowiedzi Mieszkańca i zadane pytania Burmistrz Strykowa 

podkreślił, że na pewno nie rozbierze Toru Łódź bo nie jest tą instancją. Nie może również 

jako organ kontrolować firm, od tego są inne organy np. WIOŚ. 

http://bip.strykow.pl/?a=11776 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie mówił, że również Rada Miejska nie jest 

organem właściwym do rozstrzygania w sprawach Toru Łódź. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że radni są uwrażliwieni na sprawy mieszkańców naszej 

Gminy – na tę również. We wcześniejszych przekazach medialnych mówiło się o 

wybudowaniu cichego toru ćwiczebnego. 

http://bip.strykow.pl/?a=11776 

Mieszkaniec (II) mówił, że funkcją kontrolną rady jest kontrolowanie działalności, pracy 

Burmistrza a wynika, że rada nic nie zrobiła. Mieszkaniec mówił, że Gmina powinna zgłosić 

akces przystąpienia jako strona  do postępowania i pytał czy były takie sprawy gdzie Gmina 

taką chęć wyraziła. Czy Burmistrz wystąpił do prokuratury z zawiadomieniem o popełnieniu 

przestępstwa wyłudzenia dokumentów? 

Mieszkaniec zwrócił się do rady z wnioskiem, aby ta na obecnym posiedzeniu przyjęła 

uchwałę zobowiązującą Burmistrza do złożenia doniesienia do prokuratora o prowadzonej na 

Torze nielegalnej działalności oraz zawiadomienia o likwidacji nielegalnie prowadzonej 

działalności na Torze Łódź. 

Przewodniczący rady zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego, czy rada posiada 

kompetencje określać co jest legalne a co nie, czy ma kompetencje występować z wnioskiem 

do Burmistrza… czy może podjąć uchwałę w dniu dzisiejszym ?  

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie w obradach dalszy ciąg obrad. 

Pani Paulina Lesiecka-Koralewska radca prawny w odpowiedzi przedstawiła art.20 ustawy o 

samorządzie gminnym:  
Art.20.1. Rada gminy obraduje na sesjach zwoływanych przez przewodniczącego w miarę 
potrzeby, nie rzadziej jednak niż raz na kwartał. Do zawiadomienia o zwołaniu sesji dołącza się 
porządek obrad wraz z projektami uchwał. 
Rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady. 
 i mówiła, że rada musi wyrazić zgodę na zmianę porządku obrad, a dodatkowo powinien 

zostać przygotowany projekt uchwały. W przeciwnym razie taka uchwała rady będzie 

nieważna. 

Przewodniczący rady zwrócił się do Mieszkańca – wnioskodawcy z pytaniem, czy wyraża 

zgodę aby na najbliższą sesję przygotować taki projekt uchwały zaopiniowany przez radcę 

prawnego. 

Mieszkaniec mówił, że podtrzymuje swój wniosek bo jego zdaniem przygotowanie projektu 

uchwały to kwestia 10 minut i mówił , że oczekuje od Burmistrza jasnej deklaracji, że 

niezależnie czy uchwała będzie podjęta czy nie, podejmie działania w tej sprawie.Za miesiąc 

http://bip.strykow.pl/?a=11776
http://bip.strykow.pl/?a=11776
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będzie już za późno ponieważ może być wydana decyzja administracyjna, która stanie się 

ostateczna. 

http://bip.strykow.pl/?a=11776 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że nie widzi podstawy prawnej do 

podjęcia takiej uchwały, która zobowiązywałaby Burmistrza do wystąpienia do prokuratury. 

Burmistrz mówił, że w październiku może w imieniu Gminy złożyć zawiadomienie na 

działalność Toru Łódź. Jako świadków potencjalnego naruszenia prawa wskaże Mieszkańców 

okolicy Toru Łódź, żeby mogli przedstawić w prokuraturze dokumenty i swoją wiedzę w tej 

sprawie. 

Burmistrz mówił, że nie wie co było w pozwoleniu na budowę, bo być może była wykazana 

pętla a nie została wybudowana i dlatego inspektor nadzoru nie powinien dopuścić tego Toru 

do użytku a teraz nie powinien być Tor legalizowany. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że mając na uwadze k.p.a. Gmina 

nie występowała o uczestnictwo jako strona, do prokuratury też nie występował jako organ. 

Mieszkaniec (I ) w nawiązaniu do uchwały w sprawie planu zagospodarowania 

mówił  o zamontowaniu bram i podwyższeniu ekranów akustycznych co nie ma sensu jego 

zdaniem, a lepiej byłoby wydać nową decyzję środowiskową, która będzie uwzględniała 

rzeczywisty ruch na tej drodze. 

Mieszkaniec (I) mówił, żeby Burmistrz wystąpił do ITD o przeprowadzenie kontroli 

kursowania autobusów. 

Burmistrz odpowiedział, że sugestia Mieszkańca jest słuszna. 

http://bip.strykow.pl/?a=11776 

Mieszkaniec II podziękował Burmistrzowi za złożoną deklarację wystąpienia do prokuratora. 

http://bip.strykow.pl/?a=11776 

Radny Dariusz Dziewulski ad vocem sprawy Basket Stryków, mówił, że nie neguje decyzji 

Burmistrza odnośnie sal gimnastycznych, ale w okręgu Stryków nie ma sali do rozgrywek.  

Radny pytał czy jest szansa w niedalekim czasie aby  w ,, balonie ˮ wymalować linie , 

powiesić dwa kosze i stworzyć boisko centralne i uruchomić  rozgrywki? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że jak dobrze radnemu 

Dziewulskiemu wiadomo, balon został zaprojektowany jako dwa korty tenisowe. 

Było to w programie, filmach, spotach. 

Nie możemy montować zegara bo mamy gwarancję, nie ma poza tym poprowadzonej do 

niego instalacji. 

Burmistrz mówił, że oddziedziczył balon bez budynku, który pozwoliłby na odbiór tej 

inwestycji. 

http://bip.strykow.pl/?a=11776 

Radny Mateusz Słojewski pytał o fundusz sołecki: 

 jeżeli kwota przeznaczona w funduszu sołeckim dla danego sołectwa na koszenie 

zieleni nie zostanie wykorzystana w danym roku, co się z nią dzieje ? 

 rynek w Strykowie – radny proponował podjęcie uchwały w sprawie przebudowy 

rynku w Strykowie, 

 czy byłaby możliwość doposażenia hydroforni w Warszewicach w agregat 

prądotwórczy? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa udzielił odpowiedzi: 

 środki niewykorzystane wracają do budżetu Gminy, 

 rynek- dobrze, że taki temat się pojawia i dobrze będzie jak na komisji infrastruktury 

zostaną omówione te sprawy, jak wejdzie w życie plan Strykowa TBS przystąpi do 

budowy bloku, omówienia wymaga cała przestrzeń w tym rejonie. 

Wpłynął wniosek o wykup budynku od osoby, która dzierżawi budynek na rynku. 

http://bip.strykow.pl/?a=11776
http://bip.strykow.pl/?a=11776
http://bip.strykow.pl/?a=11776
http://bip.strykow.pl/?a=11776
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 agregat – projektowana jest SUW, wystąpiliśmy z wnioskiem o dotację w ramach 

środków z funduszu lokalnego, prace wykonawcze byłyby w 2022 roku.  

Radny Karol Sitek w odniesieniu do pojawiających się aktów wandalizmu na naszym terenie 

pytał  co z nowym monitoringiem, który miał być robiony ? 

Radny prosił o uporządkowanie terenu zielonego na ul. Kościuszki, ponieważ drzewa 

zasłaniają znaki drogowe. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że był ogłoszony przetarg na 

wykonanie monitoringu, wykonawcy, którzy złożyli ofertę zostali odrzuceni. Będzie 

ogłoszony kolejny przetarg, chcemy również żeby została utworzona grupa patrolowa przez tę 

firmę aby mieć możliwość nie tylko monitoringu ale również ochrony na terenie Gminy. 

Sukcesywnie będą przycinane gałęzie drzew. 

Radny Łukasz Orłowski wystąpił z zaproszeniem do Mieszkańca Gminy do udziału w 

posiedzeniu Komisji, który mówił o problemach związanych z Torem Łódź, a do Burmistrza 

Strykowa o pełne rozeznanie sprawy Toru na jakim etapie są wszystkie postępowania i 

przekazanie ich radzie. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że na najbliższe posiedzenie 

Komisji mogą nie być gotowe takie informacje, ale zostaną zebrane w najbliższym czasie. 

Radny Łukasz Orłowski zwrócił się z prośbą do Burmistrza o przyspieszenie prac nad 

terminem wynajmowaniem sal gimnastycznych dla potrzeb treningowych wszystkich grup 

sportowych. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że stara się zabezpieczyć bazę 

treningową najszybciej jak się da w tym m.in. rozbudowa obiektu na ul. Brzezińskiej w 

Strykowie wraz z budową oświetlenia boiska. 

Radny Wincenty Majchrzak w odniesieniu do posiedzenia Komisji, na której obecny był Wójt 

Gminy Nowosolna i nawiązał do przekazanych informacji z problemem napięcia w sieci, 

zwrócił się z prośbą o zaproszenie przedstawicieli PGE Dystrybucja i zapytanie na jakim 

etapie jest modernizacja sieci, oraz jak jest z siecią fotowoltaiczną, która nie może 

odprowadzać wyprodukowanej energii. 

Radny Mateusz Słojewski mówił, że na zebraniu wiejskim w Warszewicach podjęta została 

uchwała o przeznaczeniu środków na lampy solarne i pytał Burmistrza o możliwość 

dofinansowania budowy ze środków budżetu Gminy Stryków? 

Radny Mateusz Słojewski mówił, że jednym z tematów do omówienia przy udziale 

przedstawicieli PGE są również wyłączenia prądu po burzach. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że zaprasza Radnych do przesłania 

wykazu spraw, pytań jakie miałyby być poruszone na takim spotkaniu z PGE. Wystąpimy  z 

zaproszeniem do PGE i przekażemy jednocześnie tematy do omówienia. 

Mieszkaniec (II) Gminy Stryków mówił o kwestii utrzymania dróg gminnych m. i. w rejonie 

Dobra – ul. Starowiejska w kierunku Dobra Nowiny, Klęk, Kiełmina. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że praktycznie po każdej Komisji 

czy sesji występuje do zarządców dróg o ich właściwe utrzymanie. 

Będą podcinane korony drzew żeby nie utrudniały przejazdu. W pierwszej kolejności 

naprawiamy szkody na drogach powstałe po ulewach, później usuwamy zakrzaczenia. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił o: 

sprawach dróg powiatowych – przycięcie krzaków i załataniu dziur w drogach, sprawie wiaty 

przystankowej w Woli Błędowej, naprawie drogi gminnej dojazdowej do pól w Woli 

Błędowej. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że spraw dotyczących naprawy 

dróg zwłaszcza po ulewach jest bardzo dużo , sukcesywnie są naprawiane, odnośnie naprawy 

drogi gminnej w Woli Błędowej będzie wystąpienie do wykonawcy aby naprawił ja w ramach 
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obowiązującej  gwarancji, temat przystanku – jeżeli będą wszystkie zgody od generalnej 

dyrekcji przystąpimy do prac. Podobna sprawa jest z przystankiem w Sosnowcu.  

Radny Jarosław Włodarczyk mówił o wykupie drogi w Niesułkowie aby umożliwić dojazd do 

posesji mieszkańcowi. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że posesja, o której mówi Radny 

Włodarczyk posiada dostęp do drogi publicznej. 

18. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Głosowano wniosek w sprawie nr 1. 

Wystąpić do Wydziału Drogownictwa Powiatu Zgierskiego o przeprowadzenie kontroli stanu 

biologicznego drzewa( kasztanowca) rosnącego pomiędzy parkingiem a ogrodzeniem Parafii 

Rzymskokatolickiej w Koźlu Gmina Stryków. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej 

Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Damian Perek, Anna Ślęzak 

Głosowano wniosek w sprawie nr 2 
Udostępnienie dla klubów sportowych z Gminy Stryków w celach treningowych hali 

sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Strykowie w możliwie najszybszym terminie ( 

terminy, sposoby wykorzystywania, konserwacja hali do uzgodnienia). 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej 

Roszczypała, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (1) 

Karol Sitek 

NIEOBECNI (2) 

Damian Perek, Anna Ślęzak 

Głosowano wniosek w sprawie nr 3 
Wniosek Mieszkańca Gminy Stryków w sprawie Toru Łódź 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tadeusz Rosiński, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (4) 

Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub Mielczarek, Bartłomiej Roszczypała 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Wincenty Majchrzak, Łukasz 

Orłowski, Karol Sitek, Mateusz Słojewski 

NIEOBECNI (2) 

Damian Perek, Anna Ślęzak 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej 

Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Damian Perek, Anna Ślęzak 

 

19.Zamknięci obrad.  
O godzinie 12:58 tego samego dnia Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie, po 

wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia dwudziestej szóstej sesji Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

Transmisja obrad dostępna http://bip.strykow.pl/?a=11776 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica  

 

  

 
Przygotowała: Zdzisława Kubiak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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